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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

17 Eylül 2015 tarihli yazısıdır.

Geçen sene Galatasaray şampiyon 
olurken, “Siz şampiyon olmadınız, biz sizi 
zorla şampiyon yaptık” diyenler haklı çıktı.

Geçen sezon İsmail Kartal, Fenerbahçe’ye 
ne kadar katkı sağladıysa, biraz daha 
fazlasını Galatasaray’ın mütevazı ve çalışkan 
teknik direktörü Hamza Hamzaoğlu 
sağladı.

Ancak, görünen köy klavuz istemiyor.
Şampiyonlar Ligi’nde oynayan 

Galatasaray’a daha kariyerli ve otoriter bir 
hoca lazım.

Emekliliği dolmuş ne kadar ünlü ve 
kariyerli futbolcu varsa astronomik 
fiyatlara, milyonlarca Euro ödenerek 
Türkiye’ye getiriliyor. 

Futbolumuzun 
hali perişan…

2’DE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
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Devlet Bakanı Özdağlar, geri kalmış 
yörelerin dışındaki illerde de bazı 
yatırımların teşvik tedbirlerinden 
yararlanabileceğini söyledi

Devlet Bakanı İsmail Özdağlar, 
Güneydoğu Anadolu’daki petrol 
sahalarında üretimi artırmak 
için çalışmaların daha da 
yoğunlaştırılacağını söyledi.

Gaziantep’teki yatırımlara da 
teşvik tedbirleri uygulanacak

Ciddi ve kalıcı çözümler 
üretilmediği sürece insanın da içinde 
doğanın bozulacağına dikkat çeken 
Makine Mühendisleri Oda Başkanı 
Ali Peri, “Sınırlı kaynaklara sahip 
olan dünyamız, sınırsız büyüme 
hedefi güden ve doğal döngülere ters 
düşen endüstriyel etkiler nedeniyle 
bir ekolojik yok oluşa sürükleniyor. 
Yaşam zincirinin son halkasını 
oluşturan insan dahil, tüm canlı ve 
cansız doğa büyük bir kirlenme ve 
bozulma sürecini yaşıyor” dedi.
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Doğa, büyük bir bozulma 
ve kirlenme yaşıyor

2’DE

Araştırma şirketleri 
neye, hangi hizmete göre 
başarı sıralaması yapıyor?

Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin, bir 
araştırma şirketinin Türkiye'deki en başarılı büyükşehir 
belediye başkanları araştırmasında yüzde 58.4'lük 
beğenilme oranıyla ikinci oldu. Daha bir hafta önce bir 
başka araştırma şirketinin cumhur ittifakının belediye 
başkanlarının başarı sıralamasında Erzurum, Kocaeli ve 
Manisa belediye başkanlarının ardından “en başarılı” 4. 
belediye başkanı olan Şahin, bu kez ikinci sıraya yerleşti. 
Bir önceki araştırmada birinci olan Erzurum Belediye 
başkanı Mehmet Sekmen son araştırmada 3. ilan edildi.
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Bölge ihracatı bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 
2,7 oranında artarak 1 
milyar 149 milyon 575 bin 
dolar olarak gerçekleşti. 

Türkiye’nin en fazla 
ihracat yapan 6. şehri olan 
Gaziantep’in ihracatı ise 
Ekim ayında 904 milyon 754 
bin dolar oldu.

Ekim ayında Antep’in ihracatı 
904 milyon 754 bin dolar oldu

Eylül ayına göre ihracatını yüzde 3,12 artıran 
Gaziantep, gerçekleştirdiği 904 milyon 754 bin 
dolarlık ihracat ile Ocak-Ekim döneminde 8 milyar 
223 milyon 79 bin dolar ihracata ulaştı.

24 Kasım’da önlük 
değil, ikramiye istiyoruz

Türk Eğitim Sen Gaziantep Şube Başkanlığı, “24 
Kasım’da önlük değil, bir maaş ikramiye istiyoruz” 
konulu basın açıklaması yaptı. Türk Eğitim Sen 
tarafından hazırlanan 24 Kasım tarihinde öğretmenleri 
motive etmek ve ekonomik bakımdan desteklemek 
adına bir maaş ikramiye verilmesini içeren kanun teklifi, 
Gaziantep Milletvekillerine posta ile gönderildi 4’TE

“Devlet, vatandaşa nasıl tasarruf yap diyorsa kendisi de tasarruf yapacak, harcamalarını kısacak”

Gaziantep’te gıda sektöründe 
çok fahiş fiyatlar uygulanıyor

Tüketici Hakları Derneği Gaziantep Şube Başkanı Bülent Yılmaz, “Enflasyon reel gerekçelerle artar ve azalır, ama diğer 
taraftan bir de işin psikolojik boyutu var. Esnafın da psikolojik davranarak olmaması gerektiği halde fiyatları artırdığını 

düşünüyorum. “Bu sattığım ürünün yerine yenisini alamam, nasıl olsa talep de var” gibi düşünüyorlar. Gaziantep’te gıda 
sektöründe çok fahiş fiyatlar uygulanıyor. Oysa, esnafın da vicdanlı davranıp biraz fedakarlık yapması gerekiyor” vurgusu yaptı.

Devlet de tasarruf yapacak 
harcamalarını kısacak

Yılmaz, “Devlet ya gelirlerini artıracak 
ya da giderlerini azaltacak. Devlet, 
vatandaşa nasıl tasarruf yap diyorlarsa 
kendisi de tasarruf yapacak, harcamalarını 
kısacak. Eğer kasada para yoksa büyük 
yatırımlar durdurulmalı, barajların yapımı 
ertelenmeli, kamuya araç alımı ertelenmeli. 
Kamu yöneticilerinin ve devletin de bunu 
yapması lazım. Yaz ve kış aylarında kurum 
önlerindeki araçların klimaları süreli açıktır. 
Yazık günah değil mi?” dedi. 

Türkiye Cumhuriyeti Merkez Bankası 
yılsonu enflasyon tahminini revize etti. 2023 
sonu enflasyon tahminini yüzde 65, 2024 
yılı için yüzde 36 ve 2025 için ise yüzde 14 
olarak güncellendi. Merkez Bankası, daha 
önce 2024 yılı enflasyon tahmini yüzde 33, 
2025 yılı enflasyon tahmini ise yüzde 15 
olarak açıklamıştı. 4’TE

 

Bir şeylerden yakınıyoruz, bir 
şeylerden de kaçıyoruz ya da aynı 
şeylerin tekrarı ile yetiniyoruz. 
Bilemiyorum. Ama tahminlerimiz, 
çoğu kez artık sonuçların gerçekliği 
ile örtüşmüyor: Ekonominin 
sonuçlarına dair, politikanın 
gidişatına, ülkedeki seçimlere, 
partililerin kongre tercihleri ve bilgi 
deformasyonun doğurduğu tepkileri 
analiz etmekte çokça geride(iyimser) 
kaldığımı gördüm.

Değişen 
Yaşadığı An’ı da 

Değiştiriyor!

Ali Ersönmez/Eğitimci 
Eğitim Sendikacısı

2 bin 500 genç kadına 
ulaşılması hedefleniyor

Türkiye Vodafone 
Vakfı ve Anne Çocuk 
Eğitim Vakfı (AÇEV) iş 
birliğiyle başlatılan proje 
kapsamında Adıyaman’ın 
ardından Gaziantep ve 
Hatay’da da Çocuk ve 
Aile Merkezleri kuruldu. 
Gaziantep’teki merkezin 
açılışını Aile ve Sosyal 
Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş 
gerçekleştirdi. Çocuklar, 
ebeveynler ve kadınlara 
yönelik destekleyici 
çalışmaların yapıldığı 
merkezlerde, bir yılda 4 
bin 500 çocuk ve ebeveyn 
ile birlikte 2 bin 500 genç 
kadına da ulaşılması 
hedefleniyor. 4’TE

Gaziantep Minibüsçüler 
Odası Başkanı Sofu Çolak, 
“Bize yazılan ceza Türkiye’nin 
81 iline yazılan cezaya bedel. 
Esnaf olarak bu konudan çok 
ama çok sıkıntılıyız. Araç 
başı bin 350 TL ceza yazılıyor. 
Esnaf artık “Aldığımızı 
cezalara veriyoruz diyerek” 
isyan ediyor” dedi. 

Bize yazılan ceza Türkiye’nin 
81 iline yazılan cezaya bedel

Hiç kimsenin şoförleri 
azarlamaya hakkı yok

Zabıtalar tarafından kesilen 
cezalara isyan eden Çolak, 
bazı cezaların haksız yere 
yazıldığının altını çizdi. 
“En ufak bir durumda ceza 
yazıyorlar. Ayrıca zabıtalar 
sürekli halktan şikayet var 
diyor. Halktan ne şikayet 

olduğunu bilmek istiyoruz. 
Türkiye genelinde toplu 
taşımada birinci olmuş ve ödül 
almış bir iliz. Ayrıca zabıtalar 
şoförleri azarlıyorlar. Hiç 
kimsenin şoförleri azarlamaya 
hakkı yok. Şoförleri azarlamak 
yerine hatalarını tatlı dil 
ile söylese daha güzel olur” 
ifadelerini kullandı. 4’TE

Har vurup harman savurma 
başkanlığı: Diyanet, 73 bin 

591 kişiyi işe aldı
Diyanet İşleri Başkanlığı 2023 

ilk yarısını 200 binin üzerinde 
personel ile tamamladı. Başkanlık, 
aralarında icracı bakanlıkların 
da yer aldığı çok sayıda bakanlığı 
geride bıraktı.

Bülent Yılmaz

Sofu Çolak

Belediyeler bu araştırmalar için bir para 
ödüyor mu, ödüyorsa ne kadar ödüyor? 

Hazır giyimde 
maliyetler artınca 
yatırımcı dışarıya kaçtı!

Yurtiçinde üretim maliyetleri 
zirve yapınca yerli yatırımcı 

müşteri kaybetmemek 
için yurtdışında yatırım 

arayışlarına girdi.
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ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 3438006
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Futbolumuzun 
hali perişan…

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Geçen sezon İsmail Kartal, 
Fenerbahçe’ye ne kadar katkı 
sağladıysa, biraz daha fazlasını 
Galatasaray’ın mütevazı ve çalışkan 
teknik direktörü Hamza Hamzaoğlu 
sağladı.

Ancak, görünen köy klavuz 
istemiyor.

Şampiyonlar Ligi’nde oynayan 
Galatasaray’a daha kariyerli ve 
otoriter bir hoca lazım.

 Yabancı transferler, Türkiye’nin 
gerçek bir baş ağrısı.

Emekliliği dolmuş ne kadar ünlü ve 
kariyerli futbolcu varsa astronomik 
fiyatlara, milyonlarca Euro ödenerek 
Türkiye’ye getiriliyor. Kulüpler aşırı 
borçlanıyor.

İşte Galatasaray’ı Atletico Madrid 
karşısında gördünüz. Tel tel 
döküldüler, utanç verici, Avrupa’nın 
dün dalga geçtiği futbol oynadılar!

Neydi o Podolski’nin oynadığı 
futbol?

Sanki sahaya sarhoş çıkmış gibi 
bir hali vardı! Bu Podolski, herhalde 
bizim bildiğimiz o ünlüPodolski 
olmasa gerek!

Burak’ın halini görünce verilen 
paralara üzülüyorum! Bunlar yılda 
en az 15 milyon lira kazanan sözüm 
ona futbolcular!..

 Türkiye’nin rekor transferini yapan 
Fenerbehçe’yi de Shakhtar Donetsk 
karşısında görmedik mi?

Geçen hafta sonu da, kendi takım 
değerinin onda biri olan Kasımpaşa 
karşısında öldü öldü dirildi, 
palavradan bir golle 3 puan aldı…

 Reforma idarecilerden başlamak 
lazım.

Önce, futbolumuzu kulüp 
idarecilerinin elinden kurtarmakla 
başlamalıyız.

Birkaç kuruş para sahibi olmuş, 
çoğu işin başında futbol topunu 
gördüğü zaman bomba diye 
karakola götürecek kadar bilgi sahibi 
sonradan görmüşler, halkın en 
büyük eğlencesi ve heyecını futbola 
kötülük ediyorlar.

İşte bunların transfer ettiği 
futbolcular da kendileri gibi oluyor!

 Memleketin o kadar vahim 
sorunları var ki, sıra buna gelene 
kadar…

Abdullah Gül nihayet ekranlarda…
11. Cumhurbaşkanı 

Abdullah Gül, uzun 
zaman sonra bir 
televizyon programına 
katılarak 1 Kasım 
seçimleri ve kendisiyle 
ilgili merak edilen 
soruları yanıtlayacak. 
Yarın akşam NTV’deki 
yayında Gül’eMurat 
Yetkin, Ali Bayramoğlu 
ve Ayşe Böhürler soru 
soracak.

7 Haziran’da olduğu gibi 
1 Kasım seçimlerinde de 
milletvekili adayı olmayan 
Gül, davetli olmasına 
rağmen Cumartesi 
günü yapılan AK Parti  
5. Olağan Kongresi’ne 
katılmayıp sadece mesaj 
yollamıştı. Yayında Gül’ün 
Cumhurbaşkanı Erdoğan 
’la yollarının ayrıldığı 
iddiaları, AK Parti’nin 

durumu, eski danışmanı 
Ahmet Sever’in yazdığı 
“Abdullah Gül’le 12 
yıl” adlı kitap , 1 Kasım 
seçimleri, tekrar başlayan 
çatışmalar, Kürt sorunu, 
Suriye, Türkiye’nin 
yurtdışındaki imajı, basın 
özgürlüğü gibi konuların 
gündeme gelmesi 
bekleniyor. Program 
21:10’da başlayacak.

 Yakın siyasi tarihimizle 
ilgilenenlerin mutlaka 
izlemesi gereken bir 
program.

Eminim Murat Yetkin, 
aklımızdaki bütün 
soruları soracaktır.

Eğer beklediğim gibi 
olursa, bu söyleşi bir milat 
olabilir.

AK Parti’nin alacağı 
oylarda bir hayli 
etkili olabileceğini 

düşünüyorum.
 Gül, durup dururken 

neden böyle bir programa 
katılmayı kabul etti, 
doğrusu önce bir anlam 
yükleyemedim.

Nedeni, dün sabah 
saatlerinde cemaat 
soruşturması için 
gözaltına alınan, Gül’e 
yakınlığı ile bilinen 
Kayserili ünlü Holding 
sahibi işadamı, TÜSİAD 
Yönetim Kurulu Üyesi, 
Melikşah Üniversitesi 
Mütevelli Kurulu Başkanı 
Memduh Boydak 
olmasın?..

Aykut Tuzcu’nun 
17 Eylül 2015

tarihli yazısıdır
Geçen sene Galatasaray şampiyon 

olurken, “Siz şampiyon olmadınız, 
biz sizi zorla şampiyon yaptık” 
diyenler haklı çıktı.

Bu yılın ilk sekiz ayında yurtiçinde yerleşik 
kişilerin yurtdışındaki doğrudan yatırımları 3 
milyar 363 milyon dolara yükseldi. Geçen yıl 
aynı dönemde giden yatırım miktarı 3 milyar 
173 milyon dolardı. Merkez Bankası verilerine 
göre Türkiye’ye yurtdışından gelen doğrudan 
yatırım miktarı ise bu yılın ilk sekiz ayında 3 
milyar 293 milyon dolar ile giden yatırımların 
altında kaldı. Ocak-Ağustos 2022 döneminde 
yurtdışından Türkiye’ye gelen doğrudan yatırım 
miktarı ise 4 milyar 374 milyon dolardı.

Özellikle hazırgiyim ve tekstilde Türkiye 
rakiplere göre pahalı üretim yapınca 
müşterilerini kaybetmeye başladı. B-C planlarını 
devreye alan yerli yatırımcılar başta Mısır 
olmak üzere Ürdün, Fas ve Tunus, Cezayir gibi 
ülkelerde yatırım arayışına girdi. Yılbaşından 
bu yana Mısır, hazırgiyim üreticilerinin yakın 
radarında. İstanbul Hazırgiyim ve Konfeksiyon 
İhracatçıları Birliği (İHKİB) Başkanı Mustafa 
Gültepe, gelecek dönemde döviz ve enflasyonun 
paralel gitmemesi halinde yurtdışına daha fazla 
yatırım gideceğini söyledi. 

Gültepe, “Maliyet yükselince firmalar fiyat 
tutturmakta zorlanıyor. Şu anda dünyada 
hazırgiyim sektöründe yüzde 15 daralma var. 
Türkiye rakiplerine göre pahalı kalınca, yerli 
üreticiler hem şirketini desteklemek hem de 
ihracat pazarlarını kaybetmemek için yurtdışına 
yatırıma gidiyor. Mısır’da yaklaşık 190 tane Türk 
şirketi üretim yapıyor. Mısır, Cezayir, Tunus gibi 
ülkelerde yatırım arayışları var” dedi. 

Türkiye Giyim Sanayicileri Derneği (TGSD) 
Başkanı Ramazan Kaya, son bir yıldır 
Türkiye’nin birçok rakip ülkeden daha pahalı 
hale gediğini vurgulayarak şu anda Türkiye ile 
Mısır arasında yüzde 30-35 fiyat farkı olduğunu 
ifade etti.

Kaya, “Hızlı modanın yerini yavaş moda alınca 
müşteriler fiyatın ucuz olduğu yerlere gidiyor. 
Bu ortamda kendimize B-C planları yapmamız 
gerekiyordu. Sonuçta biz bu ürünleri Avrupa 
ve ABD’ye satmayı hedefliyorsak müşterinin 
alabileceği fiyatlarla nerede üretilebiliyorsak 
oraya gitmek gerekiyor. Ben de son bir yılda 
8-9 kere Mısır’a gittim. Şu anda Türkiye’de 

kapasiteleri dolduramıyoruz. Talepte bir sıkıntı 
var. Global pazarlara dönük iş yapıyorsak 
bugün maliyet artışları nedeniyle burada 
üretim yapılamıyorsa yarın Mısır’a gidilir” diye 
konuştu.

TOBB Konfeksiyon ve Hazır Giyim Sanayi 
Meclis Başkanı Şeref Fayat, firmaların 
yılbaşından bu yana yoğun şekilde Mısır 
pazarına odaklandığını vurgulayarak, “Mısır 
ile ABD arasında serbest ticaret anlaşmasının 
avantajları var. Firmalarımızın Mısır’a ikinci 
bir çıkarma dönemine girdiğini söyleyebiliriz. 
2007’den sonra da böyle bir yatırım akını 
olmuştu” dedi.

Türkiye’de artık Bangladeş ve Vietnam’dan 
daha ucuza penye üretme döneminin sona 
erdiğini kaydeden Fayat, “Türkiye’de artık işçilik 
maliyetleri hep pahalı olacak. Bu sektörde 
devam etmek isteyen büyük şirketlerin mutlaka 
bir ayağı yurtdışı yatırımlarda olacak. Bu 
çok dillendiriliyor ve çok fazla seyahatler de 
yapılıyor” diye konuştu.cumhuriyet

Hazır giyimde maliyetler artınca Hazır giyimde maliyetler artınca 
yatırımcı dışarıya kaçtı!yatırımcı dışarıya kaçtı! Yurtiçinde üretim maliyetleri 

zirve yapınca yerli yatırımcı 
müşteri kaybetmemek 

için yurtdışında yatırım 
arayışlarına girdi.

Yurtiçinde üretim maliyetleri zirve yapınca yerli yatırımcı müşteri kaybetmemek için yurtdışında yatırım arayışlarına girdi. 
İlk 8 ayda yerleşiklerin dış yatırımları 3 milyar 363 milyon dolara yükseldi. Kaçışta, hazırgiyim ve tekstil başı çekiyor.

Milyarlarca liralık bütçesi, fahiş 
harcamaları nedeniyle tartışılan 
Diyanet İşleri Başkanlığı’nın personel 
sayısı 2023’ün ilk yarısı itibarıyla 
rekor kırdı. Başkanlığın personel 
sayısının altı ayda 73 bin 591 arttığı 
belirlendi. Başkanlık, aralarında 
icracı bakanlıkların da yer aldığı çok 
sayıda bakanlığı geride bıraktı.

BirGün’de yer alan habere göre 
kamu idarelerinin kadro ve pozisyon 
sayılarını ortaya koyan tabloya göre, 
Diyanet İşleri Başkanlığı’nın personel 
sayısı, haziran sonu itibarıyla 211 bin 
164’e ulaştı. Diyanet’in 211 bin 164 

kişilik ordusunun 191 bin 372’sinin 
kadrolu memur, 19 bin 119’unun 
sözleşmeli personel, 663’ünün ise 
sürekli işçilerden oluştuğu açıklandı.

2023’ün Ocak-Haziran döneminde 
16 milyar 105 milyon 928 bin TL’lik 
personel gideri bulunan Diyanet'in 
personel giderinin 2023 yılının 
sonunda 41 milyar 995 milyon 
605 bin TL olarak gerçekleşmesi 
öngörülüyor. Diyanet’e personel 
gideri olarak 2024 yılında teklif 
edilecek bütçe ise 77 milyar 577 
milyon 847 bin TL ile ifade ediliyor.
artıgerçek

Har vurup harman savurma başkanlığı: 
Diyanet, 73 bin 591 kişiyi işe aldı

Diyanet İşleri Başkanlığı 2023 ilk yarısını 200 binin üzerinde personel ile tamamladı. 
Başkanlık, aralarında icracı bakanlıkların da yer aldığı çok sayıda bakanlığı geride bıraktı.

Güncellenmiş haliyle erken 
emeklilik meslek lisesinde yer 
alan meslek gruplarından ilki 
maden işçileri oluyor. Maden 
sektöründe çalışan vatandaş, 
daha erken emekli olabiliyor. 
Hatta daha yüksek emekli 
maaşı alma hakkı olabiliyor. 
Kamu sektöründe çalışanlar 
ise uzun hizmet süreleri 
dolayısıyla daha erken emekli 
olabiliyor.

Güncellenen erken emeklilik 
meslek listesinden birisi de 
öğretmenler olarak geçiyor. 
Listeye göre öğretmenlerin de 
uzun hizmet süreleri sebebiyle 
erken emekli olabilme hakları 
bulunuyor.

Öte yandan havacılık 

sektöründe çalışanlar yine 
uzun hizmet süreleri sebebiyle 
erken emekli olabiliyor. Kamu 
sektöründe çalışanlar uzun 
hizmet süreleri sebebiyle erken 
emekli olabiliyor.

Ayrıca sağlık sektöründe 
çalışanlarda daha yüksek 
emekli maaşı alabiliyorken, 
daha erken de emekli 
olabiliyor. Listede yer alan 
meslek grupları daha erken 
emekli olma ve daha yüksek 
emekli maaşı alma hakkına 
sahip olduğunu gösteriyor. 
Her meslek grubunun şartları 
ve süreçleri farklı olduğundan 
SGK ile doğrudan iletişime 
geçmekte yarar bulunuyor.
cumhuriyet

Erken emeklilik listesi güncellendi
Sosyal Güvenlik 

Kurumu'nun (SGK) 
erken emeklilik 
listesini güncelledi. Pek 
çok çalışan için yeni 
umutlar doğuracak 
listede 5 meslek yer 
alıyor. Hazırlanan 
listeye göre kimi 
meslek gruplarının 
erken yaşta emekli 
olabileceği belli 
oluyorken, kimi 
grupların ise daha 
yüksek emekli maaşı 
alabileceği belirleniyor.
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Devlet Bakanı İsmail 
Özdağlar, Güneydoğu 
Anadolu’daki petrol 
sahalarında üretimi artırmak 
için çalışmaların daha da 
yoğunlaştırılacağını söyledi.

İsmail Özdağlar Gaziantep’te 
yaptığı açıklamada,15 
milyar liraya mal olacak 
Mazıdağı fosfat gübre 
tesislerinin önümüzdeki iki 
yıl içerisinde tam kapasiteyle 
çalışarak Türkiye’nin 
ihtiyacının yarısından 
fazlasını karşılayabilecek hale 
geleceğini açıkladı.

Çamurludağ doğalgaz 
tesislerinden yöre halkının 
yararlanacağını anlatan 
Devlet Bakanı İsmail 
Özdağlar, Çemberlitaş petrol 
bölgesinin ümit vadedilen 
bir saha olduğunu bildirdi. 
Çemberlitaş bölgesindeki 
üretimin şu anda yeni açılan 
kuyularla birlikte yıllık 150 
bin ton olduğunu belirten 
Özdağlar, yıl sonunda 
bu rakamın 350 bin tona 
ulaşacağını, önümüzdeki 

yıllarda ise bu bölgeden 
1 milyon ton üretimin 
öngörüldüğünü kaydetti.

Güney-Dinçerler petrol 
sahasında yapılan sondaj 
çalışmalarından olumlu 
sonuçlar alınabileceğini 
söyleyen Devlet Bakanı İsmail 
Özdağlar, gerice yöreler 
konusundaki bir soruyu da 
şöyle cevaplandırdı:

-Geri kalmış yörelerin 
tespiti için çok ciddi 
çalışmalar oldu. Bu 
çalışmalar sonucu gerice 
yöreler tespit edildi. 
Gaziantep'te bu yörelerin 
dışında bırakıldı. Ancak 
karar alınırken esnek 
hareket edildi. Güneydoğu 
Anadolu’da geri kalmış 
yörelerin dışında kalan 
yerlerde de bazı yatırımların 
teşvik tedbirlerinden 
yararlanması kararlaştırıldı. 
Gaziantep'te yeri kalmış 
yöreler dışında olmasına 
rağmen, yatırımlarda teşvik 
tedbirlerinden yararlanacak 
iller arasındadır”

Devlet Bakanı Özdağlar, geri kalmış yörelerin dışındaki 
illerde de bazı yatırımların teşvik tedbirlerinden yararlanabileceğini söyledi

Gaziantep’teki yatırımlara da 
teşvik tedbirleri uygulanacak

Güneydoğu Anadolu petrol sahalarında üretimi artırmak için çalışmalar daha da yoğunlaştırılarak

Görüştüğümüz fabrika sahibi 
Sani Konukoğlu yangın olayı 
hakkında şunları söyledi: 
“İplik fabrikaları yangına karşı 
çok hassastır. Bilindiği gibi 
ateşle pamuktur. Bir yangın 
olayını maalesef yaşadık. 
Çok şükür büyük bir felakete 
uğramadan atlattık. Bunda 
fabrikamızın işçileri ile 
itfaiyemizin çok büyük payı 
var. İşçilerimiz de itfaiyemiz 
de canlarını ateşe atarak, 
hayatlarını hiçe sayarak 
yangını söndürmeye çalıştılar, 
söndürdüler de…

Özellikle fabrikamız 
işçilerinin yangını söndürmek 

için atılımlarını büyük bir 
heyecanla derin bir duygu ile 
seyrettim. İşçimiz alevlerin 
arasında kalıp çatıdan düştü, 
tekrar can havliyle tırmanarak 
çatıya çıkıp yangını 
söndürmeye çalıştı. İtfaiyemiz 
de böyleydi. Allah hepsinden 
razı olsun.

Fabrikayı canından üstün 
tutan böyle işçilere sahip 
olduğum için gurur ve 
mutluluk duyuyorum” dedi.

Kontak sonucu tarak 
filtresinin tutuşmasıyla 
başlayan yangın sonunda 
70-80 milyon liralık zararın 
meydana geldiği ifade edildi.

Sanko iplik fabrikası yandı… 
Yangında 70 milyonluk zarar var

Yangın söndürme esnasında 
yaralananlar oldu

KÜSGET yakınındaki SANKO iplik fabrikasında yangın 
çıktı. Yangının yüksek voltaj sonucu çıktığı sanılıyor. 
Yangında meydana gelen zararın tespitine çalışılıyor.

Gerek yayınımız gerekse Ticaret 
Odasına yapılan şikayetler üzerine 
bulgurcular, kuru üzüm, pekmez 
imalatçıları meslek komitesi 
toplanarak konuyu görüştü ve bulgur 
imalatı ile ilgili uyulması zorunlu 
meslek kararı aldı.

Alınan karara göre üretilip piyasaya 
sürülen bulgur normal vasıflı sert 
buğdaydan, teknolojik sahalara 
uygun olarak temizleme, haşlama, 
kurutma, kırma veya dövme, eleme ve 
kepeklerinden ayırma gibi işlemlerden 
geçirilmiş olacak.

Bulgur ayrıca, bozulmuş, küflenmiş, 
ekşimiş, acımış olmayacak, sağlığa 
zararsız da olsa herhangi bir kimyasal 
madde karıştırılmış olmayacak tabi bir 

koku ve lezzette olacak.
Haksız rekabetin önlenmesi, ticari 

örf ve meslek ahlakının devamı, ticaret 
ve sanayinin genel menfaatlere uygun 
biçimde gelişmesinin sağlanması 
amacını güden bu ‘meslek kararı’ 
Sağlık ve Sosyal Yardım Bakanlığı ile 
Türkiye Odalar Birliğine gönderildi.

Sağlık ve Sosyal Yardım Bakanlığı 
kararı inceledi, bulgura boya 
katılmasını sağlığa zararlı görerek 
boyalı bulgur satılmaması konusunda 
valiliklere bir genelge gönderdi.

Türkiye Odalar birliği de Gaziantep 
Ticaret Odasına gönderdiği bir yazıda 
alınan kararı yerinde bulduğunu, 
kendi açılarından da gereğinin 
yapılacağını bildirdi.

Boyalı bulgur satılması yasaklandı

Ticaret Odası bulgurla 
ilgili mesleki karar aldı

Bir süre önce gazetemizde piyasada boyalı bulgur satıldığı 
yolunda yayın yapılmış ilgililerin dikkati çekilmişti.

Her yıl Antep fıstığı üretiminde 
dünya birincisi olan İran bu yıl birinci 
olmak bir yana ilk 10'a bile giremedi.

Bul yıl ki Antep fıstığı rekoltesinin 
Gaziantep yöresinde 20 bin ton 
civarında olacağını tahmin ettiklerini 
belirten yetkililer, “Türkiye’nin Antep 
fıstığı üretiminde birinci sıraya 

geçmesinden İran-Irak savaşının 
büyük önemi olmakla beraber bu yılki 
rekoltenin yüksek olmasının da rolü 
var. Dünyada Antep fıstığı üretiminde 
ikinci sıraya Amerika yükseldi. 
Gaziantep'te bu yıl Antep fıstığı 
rekoltesinin yüksek olması işimize 
yaradı” dediler.

İran-Irak savaşı nedeniyle 
Dünya’da Antep fıstığı üretiminde birinci sıradayız

İran-Irak savaşı nedeniyle Antep 
fıstığı üretiminde birinciliği elde ettik

Güncel politikalarla enerji 
sorunu karmaşıklaştırılıyor

Peri, “21. Yüzyılın 
Türkiye’sinde, çarpık 
ve sağlıksız kentleşme, 
ranta dayalı plansız 
yapılaşma, kentlerde su, 
kanalizasyon, çöp sorunları, 
gürültü kirliliği, nükleer 
kirlilik gibi birçok sorun 
yaşamakta. Ülkemizde çevre 
sorunlarına ilişkin politika 
yoksunluğu, yasal karmaşa 
ve boşluklar, denetim ve 
yaptırım eksikliği, yeraltı 
zenginliklerimizi yağmaya, 
ormanlarımızın rant 
kavgasına, yağışlarımızın 
sel felaketlerine, çöp 
yığınlarının patlamalara 
dönüşmesine neden 
olmaktadır. Her gün bir 
yenisinin haberini aldığımız 
mobil santraller ile birlikte 
plansız, bilimsellikten 
uzak, güncel politikalar ile 
belirlenen enerji sorunu 
daha da karmaşık bir 
hal almaktadır” şeklinde 
açıklama yaptı.

Kamu yatırım 
çıkarları korunmalı

Sorumlu ve toplum için 
çözüm üreten kişi, kurum 

ve sivil toplum örgütlerine 
çok büyük görev düştüğünü 
belirten Peri, “Üniversiteler, 
meslek odaları, sivil toplum 
örgütleri ve ilgili tüm 
kesimlerin katılımları ile 
ulusal enerji politikaları 
ve ulusal çevre politikaları 
oluşturulmalıdır. Temel 
kriter özkaynaklarının en 
iyi şekilde değerlendirilmesi 
ve çevrenin korunması 
olmalıdır. Türkiye'nin her 
şeyden önce kamu yararının 
ve halkın çıkarlarını 
gözeten, tarihi, doğal ve 
kültürler değerlere sahip 
çıkan, hem beşeri hem 
de doğal kaynaklarını kar 
uğruna peşkeş çekmeyen 
akılcı planlı bir kalkınmaya 
ihtiyacımız var” diye 
konuştu

Sadece tüketmeye
kimsenin hakkı yok

Peri, doğal dengenin 
bozulmaması ve var olan 
güzelliklerin korunması 
konusunda bireylerin 
sorumluluk sahibi 
olduğunu, kimsenin hazır 
bulduğu doğayı kirletip yok 
etmeye hakkı bulunmadığını 
söyledi.

Doğa, büyük bir bozulma 
ve kirlenme yaşıyor

Ciddi ve kalıcı çözümler üretilmediği sürece insanın da içinde doğanın bozulacağına 
dikkat çeken Makine Mühendisleri Oda Başkanı Ali Peri, “Sınırlı kaynaklara sahip olan 
dünyamız, sınırsız büyüme hedefi güden ve doğal döngülere ters düşen endüstriyel etkiler 
nedeniyle bir ekolojik yok oluşa sürükleniyor. Yaşam zincirinin son halkasını oluşturan 
insan dahil, tüm canlı ve cansız doğa büyük bir kirlenme ve bozulma sürecini yaşıyor” dedi.

Filiz'in adayı Durdu Öner 27 oy alabildi
Seçimlerde 2 oy geçersiz, 2 oy boş çıktı. Seçim 

sonunda, Tıp Fakültesi Göğüs Hastalıkları 
Ana Bilim Dalı Başkanlığı Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Erhan Ekinci 84, Tıp Fakültesi Çocuk 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. 
Yavuz Coşkun 48, Kilis Muallim Rıfat Fen-
Edebiyat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hikmet 
Celkan 38, Tıp Fakültesi Ortopedi Ana Bilim 
Dalı Başkanı Prof. Dr. Akif Güleç 31, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet Durdu Öner 27, 
Mühendislik Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Erez Söylemez 16, GAZÜ İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. İsmail 
Hakkı Özsabuncuoğlu 13 oy aldı.

Laiklik başta olmak üzere cumhuriyetin 
temel ilkelerinden ödün verilmeyecek

Rektör adayları arasında en yüksek oyu 
alan Prof. Dr. Erhan Ekinci, seçimlerin 
demokratik ortamda yapıldığını belirterek 
şöyle konuştu: “Son derece heyecanlı ve 
gururluyum. Bana güvenen tüm öğretim üyesi 
arkadaşlara teşekkür ediyorum. Bundan sonra 
hedefim GAZÜ’yü daha yüksek seviyelere 
çıkartmak, uluslararası bir üniversite modeli 
yaratmak olacak. Laiklik ilkesi başta olmak 
üzere cumhuriyetin temel felsefesinden ödün 
vermeyecek bir rektör olmayı umut ediyorum”

İstiklal marşı okunmadı 
saygı duruşu olmadı

Rektörlük seçimlerinin yapıldığı Atatürk 
Kültür Merkezi dün gergin anlara sahne oldu. 
Sabahın erken saatlerinde rektör adaylarını 
belirlemek için toplanan öğretim üyelerinden 
bir kısmı seçimin usulüne ve adayların isim 
sıralamasına ilişkin söz istedi. Rektör Hüseyin 
Filiz kimseye söz hakkı veremeyeceğini 
seçimin usulünün belli olduğunu söyledi.

Rektör adaylarına bile söz hakkı vermedi
Seçimlere geçilmeden önce rektör Hüseyin 

Filiz, Gaziantep Üniversitesi'nde 2 dönem 
rektörlük görevini sürdürdüğünü görev 
süresinin dolması nedeniyle yeni rektörün 

seçileceğini belirtip üniversiteye yakışır bir 
seçim olması temennisinde bulundu. Filiz’in 
yönettiği seçimlerde usul üzerinde söz isteyen 
Makine Mühendisliği Öğretim Üyesi Doç. Dr. 
Sait Söylemez oy kullanacak üye listesinde yer 
alan isimlerin büyük bölümünde yanlışlıklar 
olduğunu, bunun da ileride itiraz halinde 
seçimlerin iptalini gerektireceğini belirterek 
listenin düzeltilmesi gerektiğini söyledi. Ancak 
Filiz, Söylemez ‘in önerisini reddetti.

“Söz hakkı vermiyorum
 itiraz da istemiyorum”

Söylemez ‘in talebini ve itirazını 
değerlendirmek istemediğini belirten Filiz, “Bu 
talebinizi ve başvurunuzu kabul etmiyorum, 
usulde böyle bir şey yok. Listelerde yanlışlık 
yok herkes oyunu bu listeye göre kullanacak. 
İtiraz istemiyorum” diye konuştu. Filiz'in bu 
sert çıkışından sonra salonda soğuk rüzgarlar 
esti ve gergin bir hava oluştu. Gerginliğe 
rağmen söz alan Söylemez “Burası demokratik 
bir platformdur. Burada herkesin usul üzerinde 
söz söyleme hakkı var. Yaptığınız davranış 
demokratik değil zorbalıktır” dedi. Söylemez 
‘in tepkisini dikkate almayan Filiz, seçimin 
söz konusu listeler üzerinden yapılacağını 
belirtirken, sandık kurulu üyelerinin seçimine 
geçti. Sandık kurulu üyeliklerine; Prof. Dr. 
Muzaffer Kanlıkanat, Doç. Dr. Zeki Çelen ve 
Yrd. Doç. Dr. Mehmet Civan seçildi.

Basın dışarı çıkarıldı
Oylamaya geçilmeden önce Rektör Filiz, 

basın mensuplarının dışarı çıkmasını, 
oylama sonuçlarının daha sonra yazılı olarak 
iletileceğini söyledi. Basın mensupları, 
“Dikkatlerin dağılması açısından görüntü 
almayalım, ancak izin verirseniz salonun bir 
tarafından sessizce oynamayı izleyelim” dedi.

Fakat Filiz, gerginliğin dışarı taşınmasından 
endişe ettiği için kesinlikle basın 
mensuplarının dışarıya çıkmasını istediğini 
belirtip, ayrıca görevlilere de basının dışına 
çıkartılması konusunda talimat verdi.

GAZÜ, Ekinci ile yeni sayfa açacak
Gaziantep Üniversitesi'ndeki rektörlük seçimine katılan 7 aday arasından, Tıp 

Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Erhan Ekinci en çok oyu aldı. GAZÜ Atatürk 
Kültür Merkezinde yapılan rektörlük seçiminde, 261 öğretim üyesi oy kullandı.

Çelik, Devlet 
İstatistik Enstitüsü’nün 
(DİE) açıkladığı zam 
oranlarında, önceki aya 
göre fiyatı yüzde 18.2 
oranın da artan uçak 
biletini, yüzde 13.3’lük 
fiyat artışıyla Antep 
fıstığının izlemesinin 
normal olduğunu belirtti.

Geçen yıllarda Antep 
fıstığı rekoltesinin 
yüksek olması nedeniyle 
fiyatların çok düştüğünü 
ve bu durumun üreticiyi 
rahatsız ettiğini ifade 
eden Çelik şöyle konuştu: 
“Geçen yıl Antep 
fıstığının fiyatı beklenenin 
çok altında kalmıştı. 
Neredeyse piyasadaki en 
ucuz çerez, fıstık haline 
gelmiştir. Fiyatlar o derece 
düşmüştü. Bu sene ise 

olumsuz hava şartları ve 
fıstık rekoltesinin düşük 
olacağı düşüncesi Antep 
fıstığını zam şampiyonları 
arasına soktu. Bu durum 
aslında normal. Antep 
fıstığı şu anda değerine 
yakın bir fiyatla satılıyor”

Çelik, piyasanın kendini 
arz talep dengesiyle 
düzenlediğini ve Antep 
fıstığının fiyatının geçen 
aya oranla fiyatının yüzde 
13.3 oranında arttığını 
belirterek bu durumun 
üretici için olumlu 
olduğunu ifade etti.

Piyasada çok fazla ürün 
sıkıntısı yaşanmayacağını 
düşündüğünü ifade 
eden Çelik, bir sonraki 
dönemde Antep 
fıstığında büyük bir artış 
beklemediklerini bildirdi. 

Mayıs ayının ikinci zam 
şampiyonu Antep fıstığı

Ticaret Borsası Başkanı Ömer Çelik, 
olumsuz hava şartları ve rekoltenin düşük 
olacağı düşüncesinin Antep fıstığını zam 
şampiyonları arasına soktuğunu savundu.



Ali Ersönmez/Eğitimci
Eğitim sendikacısı

Değişen 
Yaşadığı An’ı da 

Değiştiriyor!

Bir şeylerden yakınıyoruz, bir şeylerden 
de kaçıyoruz ya da aynı şeylerin tekrarı 
ile yetiniyoruz. Bilemiyorum. Ama 
tahminlerimiz, çoğu kez artık sonuçların 
gerçekliği ile örtüşmüyor: Ekonominin 
sonuçlarına dair, politikanın gidişatına, 
ülkedeki seçimlere, partililerin kongre 
tercihleri ve bilgi deformasyonun 
doğurduğu tepkileri analiz etmekte çokça 
geride(iyimser) kaldığımı gördüm.

Kuralsız ve güvencesiz çalışanın, 
yoksulluk ve açlık sınırının altında 
gelire mahkûm edilmişin, işsizlerin 
ve geçim derdiyle veryansın edenlerin 
çoğunluk olduğu dünyada değişim ve 
dönüşüme bu denli ketum olmak ve 
sessiz kalma gerekçelerini anlamakta 
elbette güçlük çekiyoruz. Bu ürkütücü 
kopuşun sosyolojik, psikolojik, kültürel ve 
değişkenlik arz eden biyolojik birikimleri 
ile karşılaşmayı deneyelim, bu çaba 
yalpalayışımızı da frenleyebilecektir: 

“İnsani ve insancılık” kavramları 
günümüzde benzer, zıtlık veya ayrışan 
bakış açılarıyla bilinir. Ama insan, 
doğasındaki istençlerinin gereği olarak 
kökleşip “doğal yasalaşma” sürecinden 
ayrışamaz. Biz bunun doğal işleyiş yasası ya 
da insanlaşmanın doğal hukuku olduğunu 
çoğunlukla göz ardı ederiz. Antigone’ye 
göre de “bu yalnızca bugünün ve dünün 
hukuku değildir, hep var olmuştur ve 
nereden nasıl geldiğini hiç kimse bilmez.” 
Çiçero da bu konuda benzer tutumlar 
takınır. “O,” doğal hukukun tüm evrensel 
aitliğine; “ve bu evreni hem tanrıların hem 
de insanların ait oldukları tek bir ülke 
olarak” kavramımıza ön ayak olur.

Fromm’a göre ise: “Her birey tüm 
insanlığın taşıyıcısı ve insanın görevi ise 
kendisinin da dâhil olduğu insanlığı açıp 
geliştirmektir.” İnsan, ilk zamanlarında 
kâinatın içindeki en etkisiz ve cılız 
varlıklardan biri değil mi? Bu durumdaki 
birey durmadan kökleşir, yaprak açar, 
çiçeklenir ve en üste doğru meyvelenir; 
kendini her seferinde aşar ve doğal 
evrimin geçerlilik ve değerlerine uyumlu 
disiplinlere imza atar.

Ancak insanın doğal eğilimleri ile 
toplumun istekleri arasında önemli 
çelişkiler de aynı saksıda yeşerir; burada 
çatışmalar körüklenir ve değer karmaşaları 
cebelleşip durur. Her seferinde dozu 
artırılarak insan zihnine sürülen “gelenek, 
görenek, ahlakçılık, sınırlar, bireycilik, 
kuralcılık, toplum ve devlet bekası 
mesajları” insani doğal yapılarda radyoaktif 
oyuklar açar. Bu boğucu dalgalar altındaki 
“potansiyel varoluş,” gelişiminin ancak bir 
kısmını gerçekleştirir. Kısacası, insanın 
özünü kavramasına ve buna yönelik 
sorumluluğunu yerine getirmesine 
dışardan ketler vurulmakta, büyücü 
engeller tertiplenmekte.

Tek yönlü bir gelişim eko sistemde 
mümkün olmamakta. Doğal ilerleyiş, 
sürtünme katsayısı yüksek zeminle mutlaka 
karşılaşmaktadır. Savaş-barış, sömürü-
eşitlik, esaret-özgürlük, tahakküm-direniş 
kavramları aslında bu belirlemeye bolca 
ipuçları sunmaktadır. 

İşte hem direniş hem de karşı tepki aynı 
hamamda köpükleniyor. Böylece yanılma 
ve yanılsamalar taarruzu ile mağdur 
edilen us ve uyuşturulan duygular sık sık 
mezarlığı boyluyor. İnsafsızca deforme 
edilen ve yığma hayallerle sersemletilen 
insanın en büyük çabası, kendi iyileşmesine 
yönelik olmalı. Kendi iyileşmeden 
doğayı ve toplumu iyileştirmek çok 
zaman alacaktır ve evrensel birliğe varış 
imkânsızlaşacaktır. 

İnsan, aklını, farkındalığını ve vicdanını 
çalıp çırpan tüm olasılıklara teslim olmak 
zorunda değildir. Zaten insan kendi 
doğrusu, eğrisi, zayıflık ve kopuşunun her 
zaman farkına varabilir. Yanlış deneyimleri 
süzerek ve bunlardan kaçınarak kendi 
özüne ulaşmayı becerebilir. 

Çoğunlukla mantıkla çerçevelenen ön 
yargılar, toplumsal tabularımız, kutsanmış 
inancımız, tertiplenmiş kimliğimiz ya da 
milliyet saplantılarının izin verdiği ölçüde 
hakikatin farkına varabiliriz. Fromm’un 
deyimiyle; “farkına vardığımız şeyler 
yalnızca bu toplumsal süzgeçten geçebilen 
deneyimlerdir, bilincimizdir.” Bu bilinci 
aşmak gerekiyor, “bilinç dışımıza gitmeli, 
çünkü bilinç dışımız insanlıktır; bilinç 
dışımız evrensel insandır.”

Aslında bizim yaptığımız her şey ölümle 
yaşam arasındaki bir gelgittir, üretmekle 
tüketmek, yok etmekle var etmek, sevgi 
ile nefret arasındaki bir tercihtir. Farkına 
vardığımız durumların gerçekliği ile 
insanlıkla temas kurabiliriz. Böylece 
içimizdeki yabancıya rastlarız: “O, bize ait 
olmayanla,” bizi yanıltanla başa çıkabiliriz. 

Çoğumuz farkında olmazsak bile, insanlık 
hep bir dönüm noktasındadır…

Her anda, “eskiyi yok eden yeni bir 
dünyanın doğmakta olduğu” gerçeği ile 
yüzleşmeyi göze almalı insan.

Yararlanılan Kaynaklar ve Alıntılamalar:
Öldürmeyeceksin (Hermann Hesse)
Sahip Olmak ya da Olmak (Erich Fromm)
İnsan Olmak Üzerine (Erich Fromm)
Tahakküm ve Direniş Sanatları (J.C.Scott)
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Bu anketler kiminle, neye 
göre, kaç kişi ile, nerede, 
hangi yöntemle yapılıyor

Seçim dönemlerinde yapılan 
anketlerin yüzde 90’ının 
yanıltıcı olmasının ardından, 
kamuoyunun araştırma 
şirketlerine güveni kalmadı. 
Zira belediye başkanlarını hangi 
görüşmelere, kimlerle yapılan 
görüşmelere göre başarılı ilan 
edip liste yapıldığı konusunda 
ciddi endişeler var. Vatandaşlar, 

“Bu anketler kiminle, neye 
göre, kaç kişi ile, nerede, 
hangi yöntemle yapılıyor” 
diye sorarken, “Bu anketlere 
kesinlikle inanmıyoruz. Bizler 
de bu kentlerde yaşıyoruz. 
Çevrenizdeki insanlara da sorun, 
hangi araştırma şirketi belediye 
başkanları ile ilgili kendisine 
ne sormuş? Yok böyle bir şey. 
Kamuoyu neden ve neye göre bir 
belirleme yapılarak yanıltılıyor 
merak ediyoruz” diye konuşuyor. 

Araştırma şirketleri 
neye, hangi hizmete göre 
başarı sıralaması yapıyor?

Türk Eğitim Sen Gaziantep Şube 
Başkanı Bekir Avan, “Sendikamız; 
öğretmenlerin ekonomik 
durumlarının iyileştirilmesine yönelik 
düzenlemelere gidilmesinin ilk 
adımı olarak her 24 Kasım tarihinde 
öğretmenleri motive etmek ve 
ekonomik bakımdan desteklemek 
adına bir maaş ikramiye verilmesini 
içeren kanun teklifi hazırladı. 
Milletvekillerine gönderdiğimiz 
mektubumuzda ekonomik sorunlarına 
bir nebze de olsa sembolik katkı 
sağlayacak olan bu Kanun Teklifine 
sahip çıkmalarını ve destek 
vermelerini bekliyoruz” dedi. 

 “24 Kasım Öğretmenler Günü’nde 
öğretmenlerimize Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından “beyaz önlük” 
hediye edileceği kamuoyuna 
açıklandı” diyen Avan, “Biz ise, eğitim 
çalışanlarının “öğrenci-veli şiddetine 
maruz kalma”, “liyakatsiz yönetici 
atamaları”, “tayin ve nakil başta olmak 
üzere özlük hakları”, “ekonomik 
çaresizlik”, “adaletsiz uygulamalar”, 
“mesleki imaj zedelenmesi”, “kariyer 
sınavı” gibi acil çözüm bekleyen 
önemli sorunları varken, kamuoyunun 
önlük gibi suni bir tartışma ile meşgul 
edilmesini doğru bulmadığımızı dile 
getirerek bir öneride bulunmuştuk; 
“24 Kasım’da önlük değil, ikramiye 
istiyoruz” çağrısında bulundu.

Her 24 Kasım’da göğüslerinin 
kabardığını ve heyecanlandıklarını 
sözlerine ekleyen Avan, “Aynı zamanda 

bir tarafımızda buruk. Çünkü; 
öğretmenlerin başta sorumluluk 
mevkiinde bulunanlar olmak 
üzere toplumda hak ettiği itibarı 
görmediğini düşünüyor, toplumdaki 
saygınlıklarının artırılması noktasında 
yeterli çabanın gösterilmediğine şahit 
oluyoruz. Cumhuriyetimizin 100. 
yılını idrak ederken, öğretmenlerin 
rol ve sorumluluklarına ilişkin 
beklentiler artmakta, buna 
karşın öğretmenlerin yıldan yıla 
büyüyen sorunlarına çare yeterince 
üretilemiyor. Eğitim sürecinin başat 
öğesi öğretmenlerimizin en büyük 
sorunlarından birisi ekonomik 
durumlarının yetersizliğidir” şeklinde 
konuştu. 

Avan, “Bugün sadece asgari ücretliler, 
dar ve sabit gelirliler değil, kamu 
çalışanları da ekonomik daralmışlıktan 
nasibini aldı.  4 kişilik bir ailenin 
açlık sınırı 13 bin 334 TL, yoksulluk 
sınırı 43 bin 433 TL’ye ulaştı. Yılsonu 
itibarıyla maaşlardaki erimenin yüzde 
30-35 aralığında olması bekleniyor. 
Buna karşın ülkemizde 9/1 derecedeki 
bir öğretmen aylık 22 bin 852 TL, 
5/3 derecedeki bir öğretmen aylık 
24 bin 319 TL, 1/4 derecedeki bir 
öğretmen aylık 25 bin 112 TL ücret 
alıyor. Öğretmenler maaşları ile ancak 
iki Cumhuriyet Altını alabiliyor. İşte 
tüm bu rakamlar eğitim çalışanlarının 
ekonomik çaresizlik içinde olduğunu 
gösteriyor” açıklamasında bulundu. 
Haber Merkezi

24 Kasım’da önlük 
değil, ikramiye istiyoruz

Geçen yıl yüzde 100’ü 
aşan enflasyonlar yaşadık

Tüketici Hakları Derneği 
Gaziantep Şube Başkanı Bülent 
Yılmaz, “Geçen yıl yüzde 100’ü 
aşan enflasyonlar yaşadık. 
Enflasyon yüzde 65’e düşüldüğü 
diye sevinilir iken önümüzdeki 
yıl ise yüzde 36’ya düşmesi 
öngörülüyor. Ancak yüzde 36 
enflasyon ürünlerin fiyatlarının 
36 TL zamlanması demek. 
Kelimeler ve cümleler oynayarak 
enflasyonda düşüş başladı demek 
yanlış olur. Çünkü enflasyon 
yükselmeye devam ediyor” 
ifadelerini kullandı. 

Faiz artınca TL 
kıymetli hale geliyor

Faizlerin arttırılmasının doğru 
bir politika olduğunu sözlerine 
ekleyen Yılmaz, “Faiz artınca para 
kıymetli hale geliyor, insanlar 
yatırım yapmak yerine parayı 
faize yatırmayı tercih ediyor. 
Bir ürüne talep azalınca fiyatı 
düşer. O nedenle Merkez Bankası 
faiz arttıracak piyasadaki sıcak 
parayı topluyor, TL’yi kıymetli 
hale getiriyor, bu da ürünlerin 
fiyatının düşmesine neden oluyor 
ve fiyatlar düşmeye devam 
edecek” şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi

Gaziantep’te gıda sektöründe 
çok fahiş fiyatlar uygulanıyor

Aile ve Gençlik Bankası deprem 
bölgesindeki illerden başlayacak
 Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 

Mahinur Özdemir Göktaş, AÇEV 
Gaziantep Nurdağı Çocuk ve Aile 
Merkezi açılışına katıldı. Açılışta 
konuşan Bakan Göktaş, “Aile ve 
Gençlik Bankası pilot proje olarak 
deprem bölgesindeki illerden 
başlayacak” derken, Gazze’de kimsesiz 
kalan çocukları geçici olarak himaye 
etme yönünde çalışmalar yaptıklarını 
da açıkladı.

Türkiye Vodafone Vakfı ve Anne 
Çocuk Eğitim Vakfı (AÇEV), 
afet bölgesinde yaşayanların 
desteklenmesi amacıyla hayata 
geçirdiği projeyi geliştirmeye 
devam ediyor. Proje kapsamında 
Adıyaman’ın ardından Gaziantep 
ve Hatay’da da Çocuk ve Aile 
Merkezleri kuruldu. Merkezlerde, 
depremden etkilenenlerin 
psikososyal yönden desteklenmesi, 
çocukların öğrenme kayıplarının 
telafi edilebilmesi, anne babaların 
ebeveynlik rollerinde güçlendirilmesi 
ve bu süreçte çocuklarının gelişimini 
destekleme becerilerinin artırılması 
ve aynı zamanda genç kadınların 
güçlenmesine yönelik çalışmalar 
yapılıyor. Adıyaman ve Gaziantep’te 
160’şar, Hatay’da ise 120 çocuk 
kapasitesine sahip olan merkezlerde 
ilk yıl 4 bin 500 çocuk ve ebeveyn 
ile birlikte 2 bin 500 genç kadına da 
erişilmesi hedefleniyor.

Proje kapsamında Gaziantep’te 
hayata geçirilen merkezin açılışına 
TC Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş, Türkiye 
Vodafone Vakfı Başkanı Hasan Süel, 
AÇEV Yönetim Kurulu Başkanı 
Ayşecan Özyeğin Oktay ve AÇEV 
Genel Müdürü Senem Başyurt katıldı.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş, şöyle 
konuştu: “Asrın felaketi üzerinden 
tam bugün 9 ay geçti. Aslında 
hepimizin kalbi o gün orada kaldı. 
İlk günden itibaren acıyı derinden 
hissettik. Ancak durmadan 
yorulmadan da bölge için çalışmaya 
devam ettik. Bugün de Anne 
Çocuk Eğitim Vakfımız AÇEV’in 
deprem bölgesinde gerçekleştirdiği 
sayısız çalışmalardan birini daha 
hizmete açma sevincini hep birlikte 

yaşıyoruz. Asrın felaketinin ardından 
annelerimiz ve çocuklarımız için 
yaptığımız her hizmette AÇEV başta 
olmak üzere çeşitli sivil toplum 
kuruluşlarımızı yanımızda görmek 
hepimize güç kattı. Devlet ve sivil 
toplum kuruluşları birlikte çalışınca 
çok daha güzel şeyler ortaya çıktığını 
ve el ele gönül gönüle işler yaptıkça da 
vatandaşlarımızın gerçek ihtiyacına 
ulaştığını, gerçek ihtiyaçlarına cevap 
verdiğimizi de görüyoruz. Nitekim 
bu örnek de bunun bir tanesi. Bu 
merkezin yapılmasında büyük emeği 
olan AÇEV’e ve Türkiye Vodafone 
Vakfı’na sonsuz teşekkürlerimi 
sunuyorum.”

Türkiye Vodafone Vakfı Başkanı 
Hasan Süel, şöyle konuştu: “Türkiye 
Vodafone Vakfı olarak, afet 
bölgesindeki çalışmalarımıza aralıksız 
devam ediyoruz. AÇEV iş birliğiyle 
başlattığımız projeyle bölgede hem 
çocuklara ve ebeveynlerine hem de 
kadınlara destek oluyoruz. Proje 
kapsamında bölgede açtığımız Çocuk 
ve Aile Merkezi sayısı 3’e ulaştı. Bu 
merkezlerde afetten etkilenen çocuk 
ve kadınların desteklenmesi ve 
güçlenmesine yönelik pek çok çalışma 
yapılıyor. AÇEV’in bilimsel temelli 
eğitim programlarının uygulandığı 
merkezlerde, Türkiye Vodafone 
Vakfı’nın ‘Yarını Kodlayanlar’, ‘Dijital 
Benim İşim’ ve ‘Kırmızı Işık’ gibi 
mevcut projeleri de uygulanacak. 
Projenin ilk yılında hedefimiz, 4 bin 
500 çocuk ve ebeveyn ile 2 bin 500 
genç kadına ulaşmak. Bu projeyle, 
bölgede önemli bir sosyal ihtiyaca 
cevap vereceğimize inanıyoruz. 
Bölgedeki vatandaşlarımız için 
tüm imkânlarımızı kullanarak 
elimizden gelenin en iyisini yapmayı 
sürdüreceğiz.”

AÇEV Genel Müdürü Senem 
Başyurt ise şunları ifade etti: 
“AÇEV olarak, 30 yıldır, beyin 
gelişiminin büyük bir kısmının 
tamamlandığı, bireyin sosyo-
duygusal, fiziksel, bilişsel ve dil 
becerilerinin en fazla şekillendiği 
ve bu dönem öğrenilenlerin tüm 
hayatı etkilediği erken yaşları 
odağımıza alarak bilimsel temelli 
eğitim programları geliştiriyor ve 
uyguluyoruz. Hem erken çocuklukta 
müdahale alanındaki uzmanlığımız 

ve yetkinliğimiz hem de afet sonrası 
destek konusundaki deneyimimiz, 
deprem bölgesinde başta çocuklar 
olmak üzere anne babalar ve aynı 
zamanda genç kadınların ihtiyaçlarını 
en doğru şekilde tespit edebilmemize 
olanak sağlıyor. Sahada yaptığımız 
incelemeler bize gösteriyor ki 
çocukların en temel ihtiyacı, güvenli 
bir ortamda, yaşıtlarıyla birlikte, bir 
yetişkin gözetiminde sosyalleşmek 
ve gelişimlerini destekleyecek 
faaliyetlere katılmak. Anne babaların 
da diğer anne babalarla bir araya 
gelerek sosyalleşmeye, deneyimlerini 
paylaşmaya ve çocuklarının 
gelişimine destek olabilmek, onlarla 
ilişkilerini güçlendirebilmek için bilgi 
ve becerilerini artırmaya ihtiyaçları 
var. Biz, deprem bölgesinde 
Türkiye Vodafone Vakfı’nın da 
değerli destekleriyle açtığımız 
Çocuk ve Aile Merkezlerimizde, bu 
ihtiyaçlara odaklanarak yaz boyunca 
bilimsel temelli eğitim programları 
uygulayarak yüzlerce insana ulaşma 
fırsatı yakaladık. Şimdi de yeni 
başladığımız kış dönemi program 
uygulamalarımızı depremden 
etkilenenlerle buluşturmanın 
heyecanı içindeyiz.”

Erken yaştaki çocuklar 
için destek programları

Çocuk ve Aile Merkezlerinde, 
uzman öğretmenler eşliğinde güvenli 
bir ortamda, erken yaş grubundaki 
çocuklara yönelik destek programları 
uygulanıyor. Kış dönemi boyunca 
toplam 34 hafta süren program 
uygulaması, sabah ve öğlen grubu 
olmak üzere yarım günlük akışlardan 
oluşuyor. Program ile çocukların 
sosyo-duygusal, bilişsel ve dil 
gelişimleri başta olmak üzere tüm 
gelişim alanlarının ve buna bağlı 
olarak ilkokula hazır olmalarının 
desteklenmesi hedefleniyor.

Kitap okuma 
alışkanlığı kazandırılıyor

Çocuk ve Aile Merkezlerinde 
bulunan kitap ve oyuncak 
kütüphanelerinde, konteyner 
kentte yaşayan 3-14 yaş arasındaki 
çocuklara yönelik olarak kendi yaş 
gruplarına özel zaman dilimlerinde 
çeşitli etkinlikler, oyunlar ve kitap 
okuma zamanlarını kapsayan akışlar 
uygulanıyor. Kütüphanelerde hem 

çocukların akranlarıyla oyunlar 
oynaması hem de kitap okuma 
alışkanlığı kazanması hedefleniyor. 
Kitap ve oyuncak kütüphanelerinden 
kış döneminde her bir merkez için 
240 çocuk olmak üzere toplamda 720 
çocuğun faydalanması hedefleniyor.

Ebeveynler için destek 
eğitimleri veriliyor

Çocuk ve Aile Merkezlerinden 
faydalanan çocukların anne 
babalarına yönelik olarak çeşitli 
destek eğitimleri uygulanıyor. 
Merkezlerde kış döneminde 
uygulanacak olan ve annelere 
yönelik düzenlenen Anne Destek 
Programı ile 3-6 yaş döneminde 
çocuğu olan annelerin, çocuklarının 
sağlıklı gelişimini desteklemeleri 
için ebeveynlik becerilerinin 
güçlendirilmesi hedefleniyor. 
Program, 30 hafta boyunca, haftada 
bir gün 1,5 saatlik toplantılar 
şeklinde gerçekleştiriliyor. Babalara 
yönelik uygulanan Ebeveyn Destek 
Uygulaması ile de babanın iyi 
olma hali desteklenerek çocuğun 
gelişiminin, aile içi iletişimin ve aile 
dayanıklılığının güçlendirilmesi 
amaçlanıyor. Uygulama, 
ortalama 15 kişilik gruplarla, 6 
hafta boyunca, haftada bir gün 
1,5 saatlik toplantılar şeklinde 
gerçekleştiriliyor.

Genç kadınlara 
özel eğitim programı

Çocuk ve Aile Merkezlerinde 
konteyner kentlerde yaşayan 
genç kadınların güçlenmesi ve 
yaşam becerilerini artırarak hayat 
içinde daha aktif rol alabilmesi 
için yapılandırılmış Hayat Dolu 
Buluşmalar eğitim programı da 
uygulanıyor. Programa katılan 
kadınların eğitime devam, 
kadın sağlığı, eleştirel düşünme, 
teknolojiyi kullanma, haklarını 
bilme ve kullanma gibi konularda 
bilgi edinmesi hedefleniyor.

Travma sonrası psikososyal 
destek hizmetleri

Çocuk ve Aile Merkezlerinde, 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı 
ve Travma ve Afet Ruh Sağlığı 
Çalışmaları Derneği (TARDE) ile iş 
birliğinde depremden etkilenenler 
için travma sonrası psikososyal 
destek hizmetleri de sunuluyor.İHA

2 bin 500 genç kadına ulaşılması hedefleniyor

Şoförlerimize üst 
perdeden konuşuyorlar

Zabıtaların yanlış yazdığı cezaları 
sildirmek için bir hafta uğraştıklarını 
kaydeden Çolak, “Yanlış yazılan 
cezayı sildirdik lakin bu defa da 
başka bir şeyden ceza yazıyor. 
Bu cezaları Büyükşehir Belediye 
zabıta ekipleri yazıyor. Hiç kusura 
bakmasınlar zabıtalar Ali kıran baş 
kesen olmuşlar. Şoförlerimize üst 

perdeden konuşuyorlar. Bu konuda 
gerekli kurumlarla girişimlerde 
bulunduk” ifadelerine yer verdi. 

Gözümüz her zaman ekranda
televizyon başından ayrılmıyoruz
Akaryakıt fiyatlarının 

yükselmesinin sektörü olumsuz 
etkilediğini söyleyen Çolak, “Zam 
aldığımız akaryakıtın litresi 41 
liraya yükseldi, şimdi ise düştü. 
Akaryakıtın bir kuruş dahi 

yükselmesi esnafımıza zarar veriyor. 
Çünkü bir otobüsün aylık 100 bin 
TL dolaylarında akaryakıt gideri 
var. Hatta bazı aylarda fiyat daha 
da yükseliyor. Gözümüz her zaman 
ekranda. Bir saniye olsun televizyon 
başından ayrılmıyoruz” açıklamasını 
yaptı. 

Beklediğimiz kazanç yok, 
kendi yağımıza kavruluyoruz

“Beklediğimiz kazanç yok, kendi 

yağımıza kavruluyoruz” diyen Çolak, 
“6 ay öncesine kadar zarar ediyorduk 
ancak son aldığımız zam ile birlikte 
evimize ekmek götürebilecek kadar 
kazanıyoruz. Ancak giderlerimiz 
artıyor. Akaryakıtın yanı sıra araç 
parçalarımız dolar ve Euro’ya bağlı. 
Dövizde en ufak bir hareketlenme 
olduğundan parça fiyatları anında 
yükseliyor” diye konuştu. Haber 
Merkezi

Bize yazılan ceza Türkiye’nin 
81 iline yazılan cezaya bedel


